
Hej, 

 

Lidt kommentarer til lovforslaget. For det første er det helt hul i hovedet, at e-cigaretter er med i et 

"tobaksproduktdirektiv". Det har intet med tobak at gøre. Tvært imod; e-cigaretter er et produkt der 

skal få rygere væk fra tobak! 

 

Det er fint at der kommer noget kontrol med nikotinvæsker, og med indhold i forskellige 

dampvæsker. Men her må det stoppe. 

 

Ingen tanke over 2 ml er helt arbitrært og giver ingen mening. Jeg har en stor samling tanke af 

forskellig art, og alle er over 2 ml. 

 

Ingen flasker over 10ml giver ingen mening. 10ml er for mig en "tester". Almindelige flasker skal 

være 20ml (små), 30ml (normal) eller 50ml (stor) eller 100ml (økonomisk). 

 

Vi er ikke interesserede i det store sorte marked, som I med forslaget er med til at starte op (og som 

desværre er 100% nødvendigt, hvis ikke I ændrer det). 

 

 

Med venlig hilsen, 

 

Lars Golovitcher Petersen  
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